
 

 

  

 

 

 

 

Agenda initiatief: Sinterklaasintocht in Zaandam op de Burcht 

  

Via een artikel in het Noordhollands Dagblad (“Sinterklaas is blut”*) op 20 

augustus jl. werden wij geïnformeerd over het mogelijk afblazen van de 

traditionele intocht van Sinterklaas in Zaandam op De Burcht. 

Voornaamste reden voor het afblazen van de intocht is het gebrek aan 

financiën bij het “Sinterklaas Comité Zaanstad”.  

 

De fractie van Gr de Boer/Lokaal Zaans acht het onbestaanbaar dat de 

intocht in 2024 in Zaandam geen doorgang kan vinden. Sinterklaas is een 

prachtig kinderfeest dat zo mogelijk in al onze dorpen en stad gevierd 

moet worden. De Sinterklaascomités hebben veel meegemaakt afgelopen 

jaren. Ze hebben alles gedaan om aan alle eisen te voldoen en wat 

mogen wij dan trots zijn dat er nog steeds zulke trouwe vrijwilligers zijn, 

die dit feest willen blijven organiseren. Dat moeten we koesteren en trots 

op zijn. Wij vinden het zeer belangrijk dat dus ook het Sinterklaasfeest op 

de Burcht gevierd kan blijven worden. 

Daarvoor zijn 2 redenen: 

• Wij zijn van mening dat de intocht behoort tot het culture erfgoed. 

De organisatie is al meer dan 20 jaar in bekwame handen van vrij-

willigersorganisatie  “Sinterklaas Comité Zaanstad”. De voorzitter 

van het comité, Dhr. Rene de Reus, zet zich al deze jaren al belan-

geloos in om de intocht te verzorgen. Hij ontving voor zijn werk no-

tabene eerder dit jaar een koninklijke onderscheiding van burge-

meester Jan Hamming. 

• De intocht is een groot kinderfeest wat sinds mensenheugenis een 

traditie is. Loslaten van deze traditie zal een gemis zijn voor de ge-

meente en haar inwoners. 

De intocht is in gevaar door het ontbreken van een bijdrage van de 

gemeente Zaanstad. Het comité heeft bij de subsidie aanvraag voor 2024 

per abuis een aanvraagdocument van 2023 bijgevoegd waardoor de 

aanvraag door de gemeente is afgewezen.  

 

Navraag bij ondernemersvereniging “BIZ-Stadshart Zaandam” heeft ons 

de informatie opgeleverd dat de winkeliersvereniging de actie om de 



 

 

intocht door te laten gaan actief ondersteunen. Zowel met publiciteit als 

financieel. 

 

Met alle hulp van vrijwilligers, de financiële steun van sponsors en de 

ondernemersvereniging en de enorme inzet van het Sinterklaas Comité 

blijft echter nog steeds een financieel gat in de begroting van ongeveer 

€10.000,--. 

 

De vraag aan de fracties: 

In dit agenda-initiatief ligt slechts één vraag voor: 

Bent u, evenals de fractie van Lokaal Zaans, van mening dat de intocht 

van Sinterklaas op de Burcht voor onze kinderen door moet gaan en bent 

U bereid het bedrag ter beschikking te stellen om de intocht alsnog 

mogelijk te maken? 

 

//Als achtergrond is voor de bespreking de volgende informatie nog 

relevant: 

- Via subsidieregelingen ‘voor je wijkje’ (3000 euro) en 

‘matchfunding’ (maximaal 2 keer 5000 euro) is het mogelijk om een 

bijdrage te krijgen. Echter is daarvoor ook, de titel zegt het al, 

matching nodig van 50%. Op dit moment ontbreekt deze matching 

(uitblijven sponsoren en crowdfunding). Deze zijn dan ook nog niet 

in de begroting van de intocht opgenomen.  

- De gemeente draagt iig bij door oa de inzet van Havens en 

Vaarwegen (begeleiding op het water) en een aanmeerplek ter 

beschikking te stellen.  

- In gesprekken met het Sinterklaas comité, de heer de Reus, is er 

tevens gezocht naar posten waar mogelijk binnen de begroting van 

het feest op bezuinigd kan worden. Dat is bijvoorbeeld de zeer 

gewaardeerde Sinterklaaskrant en de suikerspin/springkussen ed.  

Gezocht is naar een sponsor voor bijv de pepernoten, maar die is 

niet gevonden. 

- Als de gemeente iig de 10.000 euro ter beschikking kan 

stellen(wellicht door de subsidie van 50 jaar Zaanstad toch toe te 

kennen) dan kan er een bericht uit dat de intocht door gaat, zodat 

ook sponsoren en via crowdfunding de rest aangevuld kan worden. 

De verschillende bijdragen zijn allemaal van elkaar afhankelijk en 

dat maakt het extra moeilijk. 

 

 

En PS: Voor iedereen die weer even in de Sinterklaas sfeer wil komen en 

wil zien hoe mooi het feest is, kijk dan nog even naar de aftermovie van 



 

 

de Landelijke Intocht alweer 6 jaar geleden in onze gemeente. Het kan 

dan toch niet zo zijn dat we nu op het punt staan dat mogelijk de intocht 

in onze eigen stad niet door gaat?  

Sintstad aftermovie: Landelijke intocht van Sinterklaas in Zaanstad 

(youtube.com) 
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